

Date: February 02, 2021

H.E Dr. Obaid Saif Al Zaabi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
P.O.Box: 33733 Abu Dhabi, UAE

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box: 9700 Dubai, UAE

التاريخ: ٠٢ فبراير ٢٠٢١
سعادة/ عبيد سيف الزعابي
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
ص.ب: ٣٣٧٣٣ أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب: ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Dubai Financial Market PJSC (the "Company") Board of Directors Meeting Results

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة سوق دبي المالي (ش.م.ع) ("الشركة")

Reference to the above subject, please be informed that the Company' Board of Directors has been held on Tuesday February 02, 2021 through electronica means "Distance Meeting" and resolve the following resolutions:

1. Approve the Company Consolidated Financial Statement for the year ended December 31, 2020.
2. Approve the Annual General Assembly Meeting agenda and its invitation for the year 2020, subject to Securities and Commodities Authority approval.
3. Recommend not to distribute dividend to shareholders for the year 2020.
4. Approve issuance of the "Free Zone Companies Listing Regulations".
5. Approve issuance of the "Stabilization Mechanism Regime".

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد انعقد يوم الثلاثاء الموافق ٠٢ فبراير ٢٠٢١، عن طريق الوسائل الإلكترونية "عن بُعد" وتم اتخاذ القرارات التالية:

١. الموافقة على البيانات المالية الموحدة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٠.
٢. اعتماد جدول أعمال ودعوة الجمعية العمومية السنوية عن العام ٢٠٢٠، حسب موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.
٣. التوصية بعدم توزيع أرباح للمساهمين عن السنة المالية ٢٠٢٠.
٤. الموافقة على إصدار "ضوابط إدراج شركات المناطق الحرة".
٥. الموافقة على إصدار "ضوابط آلية الاستقرار السعري".

Dubai Financial Market (PJSC)

Haitham Mohamed El Gebali
Legal Counsel and Board Secretary



شركة سوق دبي المالي (ش.م.ع)



هيثم محمد الجبالي
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة